
Nieuwe beleid Gemeente Onderbanken wordt de doodsteek voor OC Bingelrade . 

 

Het College van Onderbanken gaat keihard de confrontatie aan met 

verenigingen en stichtingen die evenementen of activiteiten in hun kantine 

of gemeenschapshuis organiseren. Ondanks het feit dat de raad recent en 

heel nadrukkelijk de horecamogelijkheden voor verenigingen en 

stichtingen heeft willen toestaan en mogelijk heeft willen maken door de 

APV aan te passen grijpt het college in weerwil van de manifeste wens van 

de gemeenteraad in door terug te vallen op de bepalingen in het 

bestemmingsplan.  

 

 

Verantwoordelijk wethouder Swelsen (DO) is van mening dat de horeca-activiteiten uitsluitend mogen 

plaatsvinden als die ten dienste staan van de hoofdfunctie van de bestemming. Hij legt dit in de enge zin uit, dus 

geen carnavalsavond waar ook niet-leden zijn van een vereniging aanwezig zijn. Om dit nieuwe beleid kracht bij 

te zetten schroomt het college niet om verenigingen een dwangsom op te leggen als zij toch een activiteit willen 

houden die niet past binnen het aangescherpte kader.  

 

Voetbal vereniging VV Olympia was het eerste slachtoffer van dit nieuwe beleid met een aangekondigde 

dwangsom van 6000 euro voor een carnavalszitting in hun kantine.  

 

Naar aanleiding van vragen uit de raad heeft het college een overzicht opgesteld waaruit blijkt welke 

verenigingen / stichtingen zich zorgen moeten maken. Het gaat dan met name om de kantines van de 

voetbalvereniging en de tennisverenigingen.  

 

Maar het grootste probleem ontstaat bij het Ontmoetingscentrum in Bingelrade. Daar mogen op grond van het 

bestemmingsplan helemaal geen horeca-activiteiten plaatsvinden. Door de nieuwe harde lijn, strikte 

handhaving conform bestemmingsplan, die door het college is ingezet wordt carnaval in het 

Ontmoetingscentrum Bingelrade onmogelijk.  

 

Dit is voor de VVD onbespreekbaar. Wij zullen komende raadsvergadering wethouder Swelsen (DO) om 

opheldering vragen. Indien hij niet genegen is om een minder harde koers te varen, zullen wij een voorstel 

indienen om het bestemmingsplan bij de sportkantines aan te passen. De VVD zal zeker een voorstel indienen 

om de bestemming van OC Bingelrade aan te passen. Op het moment dat de raad dit voorstel ondersteunt , is er 

zicht op legalisatie en kan afgezien worden van handhaving. Wij zullen het college dan ook met klem vragen om 

in de toekomst van handhaving af te zien. 


